
 
Zápis č. 5/2015 ze zasedání MK Míkovice dne 12. května 2015 v 19 hodin v hasičské zbrojnici Míkovice. 
 

Přítomni: Pavel Zpěvák, František Elfmark DiS., Miroslav Kolečkář, Karel Kocourek, Ing. Antonín Zpěvák. 
Omluveni: Ing. Jitka Botková, Mgr. Martina Dočekalová, Mgr. Jana Grygarová,  
 
Program : 
1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů z minulého jednání 
3. Nové podněty a připomínky 
4. Různé 
5. Závěr 
 
 
Ad.1 
Jednání zahájil a řídil předseda komise pan Pavel Zpěvák. Seznámil přítomné členy s programem a po jeho 
odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad.2 
4/4/14/MI – komise navrhuje přistoupit k úpravě studie revitalizace centra Míkovic ve spolupráci s odbory 
MÚ v takovém rozsahu, které je možné finančně pokrýt prostředky vyčleněnými pro místní část, a to včetně 
zpracování projektové dokumentace.  

Odbor architektury, plánování a rozvoje, odbor dopravy, odbor investic, odbor ekonomický 
2/9/14/MI – zorganizování petice ve věci vydání vyhlášky omezující provoz zahradních motorových strojů 
z důvodu rušení nedělního klidu komise odkládá k dalšímu projednání na příštím zasedání. 

Členové komise    
1/6/14/MI – ořezu akátu na hřbitově proveden. 
3/2/15/MI – ořezy stromů u ZD byly provedeny.  
2/3/15/MI – přemístění odpadkového koše od zastávky MHD provedeno. 
1/3/15/MI – údržba dětského hřiště Na Příkopě probíhá v rámci dohodnutých prací - zůstává ve sledování.  
3/3/15/MI – měření hlučnosti na dolním konci ulice Na Příkopě (u obchvatu) proběhne v měsíci červnu.  

Odbor životního prostředí 
6/9/14/MI – byla dodána PD k retardéru. Komise navrhuje stavbu zatím nerealizovat  v důsledku vysoké ceny 
v poměru k zůstatku finančních prostředků místní komise.  
4/3/15/MI - dosypání drtě ke zpevnění krajnice v ul. U Mlýna - komise žádá o jednání s vedoucím OD. 
5/3/15/MI – ve věci vodorovného dopravního značení v ul. Na Příkopě proběhne jednání se zástupcem ŘSZK. 
6/2/15/MI – dotaz na možnost řešení osvětlení úseku na konci ulice U Mlýna s ohledem na ochranné pásmo 
kanalizace, soukromé pozemky a budoucí výstavbu rodinných domů. 

Odbor dopravy 
Ad.3 
1/5/15/MI – žádost o odstranění lavičky z důvodu špatného stavu (v tůjích za vstupní bránou vlevo). Dále 
požadavek na opravu laviček (výměna desek) – 1ks u čp. 282 v ul. Podboří, 2 ks před vstupem na hřbitov, 2 ks 
laviček na hřbitově (kontaktovat předsedu komise pro upřesnění). 
2/5/15/MI – chodníček ke hřbitovu - žádost o vyčištění odvodňovacího roštu na začátku chodníčku ke 
hřbitovu (vstup z ul. Lesní), kontrola vypadlých zátek v konstrukci nového zábradlí chodníčku ke hřbitovu, 
aplikovat postřik proti růstu plevele. 
3/5/15/MI – žádost o odstranění černé skládky v ul. U Mlýna (p.č. 728/1; fotografie skládky v příloze) 
4/5/15/MI – sjednotit postup sečení trávy a čištění komunikací. 
5/5/15/MI – oprava ventilu vodovodu u hřbitova – žádost o rychlé jednání. 

Odbor životního prostředí 
6/5/15/MI – žádost o opravu propadlého chodníku před RD čp.124 na ul. Hlavní. 

Odbor dopravy 
7/5/15/MI – možnost zřízení emailové adresy komise.mikovice@mesto-uh.cz na stránkách města pro 
předávání podnětů od občanů členům komisí. Dále možnost vytvoření složky „Informace místní komise“ pro 
zveřejňování informací o činnosti místní komise. Komise projevila zájem využít obě možnosti.    

Odbor informatiky a komunikace 
 
 
 
 

mailto:komise.mikovice@mesto-uh.cz


 
Ad.4 
8/5/15/MI – podána informace o zadání veřejné zakázky na dodavatele dopravního automobilu pro JSDH 
Míkovice. 
9/5/15/MI – členům komise byl předán nový Jednací řád komisí rady města včetně přílohy, která 
upravuje pravidla pro požadavky místních komisí. Oba dokumenty nabyly účinnosti dne 28. dubna 
2015.  
 
Ad.5 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání ve 20:00 hodin.  
Příští zasedání komise se uskuteční 9. června 2015 v 19 hodin. 
 
 
Schválil předseda MK: Pavel Zpěvák.                           
 
Zapsala tajemnice MK: Marcela Keňová 
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